

Appendix
(C.)
3d Feby.

Brought over, EXPENDITURE.	£3184 0 5
Wages of Overseers, Lock-keepers and Labourers,	£437 12 3
Toll-Books, Stationary and Print- ing,	9 12 0
Maintenance of Fences,	55 0 0
Ground Rent paid to the Seminary of Montreal,	60 0 0
Amount carried to General Ac- count,	2353 2 8
	2915 6 11
Leaving a Balance of £268 13 6	

The Commissioners delayed the date of their Report in order to bring it up to the end of the Season.

All which is respectfully submitted.

Montreal, 30th December 1826.

JOHN RICHARDSON, Chairman.
C. W. GRANT,
T. PORTEOUS,
GEORGE GARDEN,
DAVID ROSS,
FRANCOIS DESRIVIERES.

GENERAL ACCOUNT of MONIES received and disbursed by the Commissioners for the La Chine Canal.

In Account Current from the 1st January to the 30th December 1826 inclusive.

DR.

1826.

January 1. To Balance brought from Account rendered on the 31st December 1825,	£3189 17 3
,, 18. To received for 20 Toises of Stone, To the following Sums borrowed under authority of the Act 5th Geo. IV. Cap. 19; at 6 per Cent. per Annum interest, viz:	10 0 0
April 1. From the Wardens of the House of Indus- try, Interest from 1st April,	£600 0 0
May 1. From Mrs. Margaret Painter, do. from 1st May,	1600 0 0
,, From Amos Lester, Esquire, do. from 1st May,	170 0 0
	2370 0 0
October 4. To received from Assistant Commissary Gen- eral Hill, for Crab Capstans and Trucks sold to the Royal Staff Corps,	61 0 0
To Amounts overcharged in Vouchers 18 and 27 of II. of General Accounts to 31st De- cember 1825, viz :	
In Voucher 18. Carts employed at River ex- cavation. Michel Shirol 3½ Days at 5s, charged 18s. 9d. instead of 17s. 6d.—over- charged,	£0 1 3
In Voucher 27. Labourers at- tending Masons. Toussaint Yarra, 5½ Days at 2s. 9d. charged 15s. 9d. instead of 15s. 1½d.—overcharged,	0 0 8
To Amount borrowed from the Canal Tolls,	0 2 11
	2353 2 8
	£7987 2 10

CR.

By CASH paid on account of the several Heads of Expenditure herein
after-stated, viz :

I. MANAGEMENT.	
Andrew White, superintending the different Works of the Canal, from 15th March to 8th December 1826; 162 Days, at 15s. per Day,	£121 10 0
Frederick Griffin, Secretary to the Commis- sioners, from 28th December 1825 to 27th December 1826, inclusive,	250 0 0
	371 10 0
II. LABOUR AND WORKMANSHIP.	
Wages of Overseers, Masons, Carpenters, Carters and Labourers, finishing Locks 5, 6 & 7, and Bridge over Lock 6,	£492 8 2

Carried over, £71 10 0

Montant d'autre part, DEPENSES.	£3184 0 5	Appendice (C.)
Gages des surveillants, Gardiens des Ecluses et Travailleurs,	£437 12 3	3e. Févr.
Livres de Péages, Papeterie et Im- pression,	9 12 0	
Entretien des Clôtures,	55 0 0	
Rente constituée payée au Séminaire de Montréal,	60 0 0	
Montant porté au Compte Général,	2353 2 8	£2915 6 11
Laissant une Balance de	£268 13 6	

Les Commissaires ont reculé la date de leur Rapport pour l'amener à la fin de l'Année.

Le tout néanmoins respectueusement soumis.

Montréal, le 30 Décembre 1826.

JOHN RICHARDSON, Président.
C. W. GRANT.
T. PORTEOUS.
GEORGE GARDEN.
DAVID ROSS.
FRANCOIS DESRIVIERES.

COMPTE GENERAL des DENIERS reçus et déboursés par les Commissaires du Canal de La Chine.

En Compte courant depuis le 1er Janvier jusqu'au 30 Décembre 1826 inclusivement.

DT.

1826.

1er. Janvr. Balance rapportée du Compte rendu le 31 Décembre 1825,	£3189 17 3
18. " Reçu pour 20 Toises de Pierre, Les Sommes suivantes empruntées sous l'autorité de l'Acte de la 5e. Geo. IV. Chap. 19, à 6 par Cent d'Intérêt par Année, savoir:	10 0 0
1er. Avril. Des Gardiens de la Maison d'Industrie, Intérêt du 1er. Avril,	£600 0 0
1er. Mai. De Mad. Margaret Painter, Do. du 1er. Mai,	1600 0 0
" D'Amos Lester, Ecuyer, Do. du 1er. Mai,	170 0 0
	2370 0 0
4 Oct. Reçu de l'Assistant Commissaire-Général Hill pour des Cabestans et Chèvres vendus au Corps Royal d'Etat Major,	64 0 0
Montant surchargé dans les Pièces Justificatives 18 et 27 de No. II. du Compte Général rendu jusqu'au 31 Décembre 1825, savoir: Dans la Pièce Justificative 18, Chariettes em- ployées à l'Excavation de la Rivière, Michel Shirol, 3½ Jours à 5s. porté à 18s-9d. au lieu de 17s-6d. surcharge, £0 1 3	
Dans la Pièce 27, Journaliers servant les Maçons, Toussaint Yarra, 5½ Jours à 2s-9d. porté à 15s-9d. au lieu de 15s-1½, surcharge, 0 0 8	0 2 11
Montant emprunté sur les Péages du Canal,	2353 2 8
	£7987 2 10

AVOIR.

ARGENT payé pour les différents Chefs de Dépense ci-après mentionnés,
savoir:

1. DIRECTION.	
A Andrew White, pour surveiller les différents Travaux du Canal, depuis le 15. Mars jusqu'au 8 Décembre 1826, 162 Jours à 15s. par Jour,	£121 10 0
A Frederick Griffin, Secrétaire des Commissaires, depuis le 28 Décem- bre 1825 jusqu'au 27 Décembre 1826 inclusivement,	250 0 0
	£371 10 0
II. MAIN D'OEUVRE ET OUVRIERS.	

Gages des Inspecteurs, Mâcons, Charpentiers,
Charriers et Journaliers, pour faire les Eclu-
ses 5, 6 et 7, et le Pont sur l'Ecluse 6,
£492 8 2

Portés ci-contre, £371 10 0

B